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Írásbeli kérdés

„Honvédségi ingatlan kártalanítás fejében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Értesüléseink szerint a Honvédelmi Minisztérium kártalanítás fejében adott át egy cégnek egy
honvédségi ingatlant, a gazdagréti lakótelep közelében . A honi légvédelem volt laktanyája a
főváros egyik legértékesebb területén fekszik . Ismertek a Magyar Honvédség súlyos
lakásgondjai, ami kiváltképp Budapesten nyomasztó. Felvetődik a kérdés, hogy kellő
megfontoltsággal adta-e ki kezéből a tárca az eredetileg ingatlanfejlesztésre tervezett területet .
Ezért kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . Melyik cég kapta meg a nevezett ingatlant?
2. Mekkora összeget kárpótolt ezzel a minisztérium?
3 . Végeztek-e számításokat, hogy az ingatlanfejlesztés megvalósításával mekkora összeg

lett volna kinyerhető a volt laktanyából?
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